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Správa zo zasadnutia Akademického senátu FTF VŠMU 

v termíne 28.06.2021 

 

Z dôvodu zjednodušenia účasti časovo vyťažených členov Akademického senátu FTF VŠMU 

prebehlo stretnutie Akademického senátu online formou prostredníctvom Microsoft Teams. Z 

tohto dôvodu neobsahuje správa samostatnú podpisovú prílohu prítomných členov senátu, no ich 

prezencia je overiteľná v zázname programu Teams. 

V skupine Teams “Akademický senát FTF VŠMU” sú taktiež dostupné dokumenty, ktoré bolo 

potrebné na zasadnutí prerokovať a schváliť: 

●Výročná správa o hospodárení FTF VŠMU za rok 2020 

●Rozpočet FTF VŠMU na rok 2021 

●Výročná správa o činnosti FTF VŠMU za rok 2020 

+ príloha 1. – VS FTF-príloha 1_Tabulková príloha_2020 

+ príloha 2. – VS FTF-príloha 2_Ocenenia študentov_2020 

a dokumenty, ktoré bolo potrebné prerokovať a vziať na vedomie: 

●príloha č.3 - Komentár k rozpočtu FTF VŠMU na rok 2021 

●príloha č.4 - Zmluva s MINEDU o poskytnutí dotácie na rok 2021 

●príloha č.5 – Rozpočet fakultám 2021 

●príloha č.6 – XLS Rozpis dotácie na fakulty 2021 

●príloha č.7 – Štrukturálne opatrenia VŠMU 2019-2021 

●príloha č.8 – List MŠ na zmenu nákladových položiek projektu “Otvorenie nového štúdijného 

programu Herný dizajn” 

●Doktorandi FTF nákl.2021 

●príloha č.10 Rozhodnutie – Herný dizajn Bc 

●príloha č.11 Správa TK FTF 2021 

●Študijné plány 2021 

●Kvalita na FTF_prezentácia 

 

Všetky dokumenty boli členom Akademického senátu doručené na preštudovanie s dostatočným 

predstihom, dňa 16.06.2021. 
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Prítomní členovia(9):  

Prof. Stanislav Párnický, doc. Maroš Šlapeta, ArtD., doc. Robert Kirchhoff, ArtD., doc. Štefan 

Komorný, Mgr. Eva Filová, ArtD., Mgr. art. Patrik Pašš, ArtD., prof. Ján Ďuriš, prof. Mgr. Art 

Ivan Finta ArtD.,Sára Prokopová 

Členka komory študentov Akademického senátu Sára Prokopová sa v úvode pripojila len na 

krátky okamih, aby potvrdila svoj súhlas so schvaľovanými dokumentmi, členka komory 

študentov Akademického senátu Rebeka Sabolová sa ospravedlnila z účasti, no svoj súhlas s 

prijatím dokumentov na schválenie potvrdila mailovou formou, člen Akademického senátu 

Mgr.art. Michal Kondrla, ArtD. sa ospravedlnil z účasti na zasadnutí, no svoj súhlas s prijatím 

prerokovávaných dokumentov vyjadril mailovou formou. 

 

Hostia(3): 

Prof. Darina Smržová, ArtD., dekanka FTF VŠMU 

Mgr. art. Katarína Moláková, ArtD. – prodekanka pre štúdium a vzdelávanie FTF VŠMU 

Prof. Ľudovít Labík, ArtD. – vedúci ateliéru Vizuálnych efektov a garant ateliéru Herný dizajn 

 

Program zasadnutia: 

a) Prerokovávanie a diskusia o Výročnej správe o hospodárení FTF VŠMU za rok 2020 

b) Prerokovávanie a diskusia o Rozpočte FTF VŠMU na rok 2021 

c) Prerokovávanie a diskusia o Výročnej správe o činnosti FTF VŠMU za rok 2020 

d) Hlasovanie o schválení Výročnej správy o hospodárení FTF VŠMU za rok 2020 

e) Hlasovanie o schválení Rozpočtu FTF VŠMU na rok 2021 

f) Hlasovanie o schválení Výročnej správy o činnosti FTF VŠMU za rok 2020 

g) Diskusia o dokumentoch potrebných vziať na vedomie. 

h) Rôzne 

 

K program schôdze detailnejšie: 

Prítomní členovia AS FTF VŠMU jednomyselne schválili program zasadnutia. Ospravedlnení 

členovia sa k programu vyjadrili písomnou formou a predseda AS FTF VŠMU Prof. Stanislav 

Párnický vyzval hostí Prof. Darinu Smržovú, ArtD. a Mgr. art. Katarínu Molákovú, ArtD. k 

prezentácii predkladaných dokumentov. 
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Dekanka Darina Smržová detailne odprezentovala Výročnú správu o hospodárení FTF VŠMU za 

rok 2020 a rozpočet FTF VŠMU na rok 2021. 

Dekanka Smržová počas prezentácie rozpočtu upozornila na dva roky trvajúcu administratívnu 

chybu MŠ prerozdeľovania financií jednotlivým fakultám, ktorej dôsledkom je v súčasnosti 

zníženie financií FTF VŠMU a redukcia nákupov a technologických inovácií na nutné minimum.  

Do diskusie o rozpočtových položkách vstúpil doc. Robert Kirchhoff, ArtD. s otázkou na 

upresnenie nákupu kameramanskej techniky, ktorá bola k jeho spokojnosti následne 

zodpovedaná prof. Mgr. Art Ivanom Fintom ArtD. 

Prodekanka pre štúdium a vzdelávanie Mgr. art. Katarína Moláková, ArtD. odprezentovala 

Výročnú správu o činnosti FTF VŠMU za rok 2020. 

Počas diskusie o Výročnej správe o činnosti FTF VŠMU za rok 2020 vstúpil do diskusie Prof. 

Ľudovít Labík, ArtD. a vyjadril potešenie nad priebehom príjmacieho pohovoru nového 

štúdijného programu Herný dizajn a vyjadril prosbu o kontinuálne navyšovanie úväzkov 

pedagógov tohto programu, za účelom motivácie a udržania v dlhodobých pedagogických 

pozíciách. Dekanka Prof. Darina Smržová, ArtD. vyjadrila pochopenie a ubezpečila ho, že hľadá 

riešenie, no v mantineloch momentálne komplikovaných finančných možností FTF VŠMU a to 

pravdepodobne prostredníctvom zahraničného modelu, v ktorom sa pedagogický zbor skladá z 

úväzkovo zazmluvnených zamestnancov a zamestnancov s krátkodobými zmluvami, 

vyučujúcich nárazovým blokovým spôsobom.  

Predseda Akademického senátu Prof. Stanislav Párnický sa zamyslel nad budúcnosťou herného 

dizajnu a jeho prelínaním sa so svetom filmu. Vyjadril názor, že hranica medzi týmito dvomi 

médiami bude čoraz tenšia a že by sa mali v rámci škoských cvičení hľadať riešenia, ako 

spoluprácu medzi ateliérmi a katedrami herného dizajnu, špeciálnych efektov, animácie, 

scenáristiky a kamery posilniť. S touto úvahou vyjadrili súhlas hostia, aj členovia Akademického 

senátu. 

Pretože sa otázky členov Akademického senátu na hostí vyčerpali, pristúpilo sa k hlasovaniu o 

jednotlivých dokumentoch na schválenie. 

 

● Výročná správa o hospodárení FTF VŠMU za rok 2020 bola schválená počtom hlasov 

8 prítomných členov AS FTF VŠMU 

a 3 neprítomných členov AS FTF VŠMU (súhlas vyjadrený písomnou formou)  

Nikto sa nezdržal hlasovania. 

 

● Rozpočet FTF VŠMU na rok 2021 bol schválený počtom hlasov 

8 prítomných členov AS FTF VŠMU 
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a 3 neprítomných členov AS FTF VŠMU (súhlas vyjadrený písomnou formou)  

Nikto sa nezdržal hlasovania. 

 

● Výročná správá o činnosti FTF VŠMU za rok 2020 bola schválená počtom hlasov 

8 prítomných členov AS FTF VŠMU 

a 3 neprítomných členov AS FTF VŠMU (súhlas vyjadrený písomnou formou)  

Nikto sa nezdržal hlasovania. 

 

Po hlasovaní prebehla diskusia o balíku dokumentov určených na preštudovanie a vzatie 

akademickým senátom FTF VŠMU na vedomie, pričom Predseda Akademického senátu Prof. 

Stanislav Párnický upriamil pozornosť na Študijné plány 2021. Dokumenty boli dekankou 

Darinou Smržovou a prodekankou pre štúdium a vzdelávanie Mgr. art. Katarínou Molákovou, 

ArtD. odprezentované tak detailne, že doplňujúce otázky zo strany členov AS nevyžadovali.  

V bode “Rôzne” odkomunikovala dekanka FTF VŠMU Prof. Darina Smržová, ArtD. potrebu 

vytvorenia pozície štúdijného manažéra, z dôvodu stále sa zyšujúceho objemu administratívnej 

práce. Pozícia bude v organizačnej štruktúre zaradená pod pracovisko Dekanát FTF. Dekanka 

požiadala Akademický senát o hlasovanie o tomto bode.  

 

● Vytvorenie pracovnej pozície štúdijného manažéra, ktorého  pozícia bude v organizačnej 

štruktúre zaradená pod pracovisko Dekanát FTF bolo schválené počtom hlasov 

8 prítomných členov AS FTF VŠMU 

Nikto sa nezdržal hlasovania. 

 

Následne predseda Akademického senátu Prof. Stanislav Párnický ukončil zasadnutie 

Akademického senátu FTF VŠMU. 

 

 

 

                 v Bratislave 29.6.2021  

   vypracoval Patrik Pašš                                                              a overil Prof. Stanislav Párnický  


